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 Sammanträdesdag  

 Tisdagen den 14 december 2010 

 

 

 

Justerat den Justerat den  

 

 

 

Ingrid Dalén            Anna Hansson 

 

 

Närvarande: 

Ordförande Ingrid Dalén (HSO/FUB) 

Ledamöter Anna Hansson (HSO/R) 

 Göran Gustafson(SRF) 

 Berit Hinderson (HSO/FHLIS)  

Inger Svedmyr 

(HSO/Elöverkänsligas förening) 

 Amir Amirriazi (DHR) 

 

 

Dessutom närvarade Ann-Charlotte Bergqvist, administrativ chef vid 

exploateringskontoret, biträdande förvaltningschef vid stadsbyggnads-

kontoret, Arne Fredlund, samt föredragande handläggare. 

 

Förhindrade: Jan Lamby (HSO/HRF) 

 

   

§ 1 Fastställande av dagordning  

Rådet utser Anna Hansson att tillsammans med ordföranden 

Ingrid Dalén justera dagens protokoll. 

 

Efter tillägg under punkten Rapporter godkänns 

dagordningen. 
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§ 2 Föregående protokoll 

Rådet godkänner protokoll nr 16/2010 och lägger det till 

handlingarna. 

 

 

 

§ 3 Inkomna och utgående protokoll/skrivelser 

Anmäls inkomna protokoll/minnesanteckningar vilka läggs 

till handlingarna: 

 

 Protokoll 10/2010 från handikapprådet för trafik- och 

renhållningsnämnden och Stockholms stads parkerings AB 

 

Protokollsutdrag från exploateringsnämndens sammanträde 

den 18 november 2010, § 6 

 

Anteckningar från stadsbyggnadskontorets ledningsmöte den 

15 november 2010 

 

 

 

§ 4        Ärenden tagna på delegation 

Följande detaljplaner är tagna på delegation av rådet: 

 

 Förslag till detaljplan för Lackes 2 m.m. i Tensta och Husby, 

S-Dp 2010-04433-54 

 

 Program för Godsvagnen 10 och Påsen 10 m.m. i Södra 

Hammarbyhamnen, Dp 2010-04380-53 

 

 Förslag till detaljplan för Brunkhalsen 9 i Norrmalm,  

S-Dp 2009-20505-54 

 

 

 

§ 5         Exploateringsnämnden  

Ordföranden anser inte att något av principiellt intresse finns 

att redovisa. 
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§ 6      Exploateringskontoret informerar om arbetet med VP 

och 3-åring 

Föredragande: Ann-Charlotte Bergqvist 

 

Rådet och Ann-Charlotte Bergqvist diskuterar lämpligt 

innehåll i exploateringskontorets jämställdhets- och 

mångfaldsplan för 2011-2012. Rådet anser att det är viktigt 

att samtliga exploateringskontorets lokaler är tillgängliga, 

även projektkontor. 

 

Rådet och Ann-Charlotte Bergqvist diskuterar hur 

exploateringskontorets anställningsannonser bör utformas för 

att uppmuntra även personer med funktionsnedsättningar att 

söka tjänsterna. 

 

Rådet undrar vad som hänt med de punkter som 

exploateringskontoret åtog sig vid förvaltningschef Krister 

Schultzs besök hos rådet den 5 oktober 2010. Ann-Charlotte 

återkommer med besked. 

 

Rådet och Ann-Charlotte kommer överens om att rådet ska 

ges möjlighet att yttra sig över exploateringskontorets 

verksamhetsplan för 2011 genom att rådets ordförande Ingrid 

Dalén skriver ett yttrande på delegation. 

 

Rådet tackar för informationen. 

 

 

 

§ 7 Stadsbyggnadskontoret informerar om arbetet med VP 

och 3-åring 

Föredragande: Arne Fredlund 

 

Biträdande förvaltningschef Arne Fredlund informerar om de 

uppdrag och utmaningar som kommer prägla stadsbyggnads-

kontorets verksamhet 2011.  

 

Biträdande förvaltningschef Arne Fredlund undrar om rådet 

vill medverka vid ett seminarium under våren 2011 kring 

Arkitektur Stockholm. Rådet anser att seminariet är en god 

idé och medverkar gärna. 

 

Stadsbyggnadskontoret vill ha in tillgänglighetsfrågor i 

stadsutvecklingsområden i ett tidigt skede. Biträdande 

förvaltningschef Arne Fredlund föreslår att rådet och 

stadsbyggnadskontoret tillsammans ska välja ut ett 
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stadsutvecklingsområde och arbeta för att få in tillgänglighet 

redan i programskedet. 

 

Rådet noterar med glädje att stadsbyggnadskontoret kommer 

ta över entré Stockholm och underhålla projektet. 

 

Rådet är fortsatt oroade över vilka konsekvenser 

stadsbyggnadsnämndens minskade resurser riskerar att få. 

 

Rådet och Arne Fredlund kommer överens om att rådet ska 

ges möjlighet att yttra sig över stadsbyggnadskontorets 

verksamhetsplan för 2011 genom att rådets ordförande Ingrid 

Dalén skriver ett yttrande på delegation. 

 

Rådet tackar för informationen. 

 

 

 

§8  Inbjudan till samråd om förslag till detaljplan för 

områden vid Margretelundsvägen m.m. i stadsdelen 

Traneberg, S-Dp 2009-14102-54 

 Föredragande: Nina Pisto Berg 

Följande synpunkter ska beaktas i den fortsatta plan- och 

byggprocessen: 

 

Enligt handboken Stockholm - en stad för alla, trafikkontoret 

2008, ska såväl angöring som parkering kunna ske inom 10 m 

från entréer. 

 

Rådet ser helst att sophanteringen i fastigheterna löses genom 

att sopnedkast finns i varje trapphus (via sopsug). Om detta 

inte är möjligt bör sophanteringen utformas på ett sådant sätt 

att både hushållssopor och skrymmande avfall (grovsopor) 

kan lämnas i utrymmen som nås via inomhusförbindelse utan 

nivåhinder och hinder i form av tunga dörrar.  

 

I båda fallen ska det vara användbart för personer med 

nedsatt rörelse- och orienteringsförmåga eller andra 

funktionsnedsättningar. 

 

Rådet noterar att det i föreliggande plan inte bör föreligga 

något arbetsmiljöhinder för en inomhuslösning för 

kvittblivning av hushållssopor. Om det ändå inte låter sig 

göras och man trots allt väljer en lösning med kvittblivning 

av hushållssopor utomhus anser rådet att avståndet från entré 

till kvittblivningsställe inte bör överstiga 10 m. 
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Rådet noterar att riktvärdet om maximalt 0,2 uT för det 

magnetfält som alstras av likriktarstationen förutses kunna 

hållas, men anser att det är viktigt att man även avgränsar 

likriktarstationen på lämpligt sätt för att inte inbjuda till att 

befinna sig på marken i närheten av likriktarstationen. 

 

Eftersom entrén inte är placerad vid gatan anser rådet att det 

är viktigt med tydlig skyltning till entrén. 

 

Rådet tackar för informationen. 
 

 

 

§ 9 Remiss av förslag till program för delaktighet för 

personer med funktionsnedsättningar 2011-2015 

 

Rådet anser att även elöverkänslighet bör läggas till som 

medicinsk funktionsnedsättning under ”Definition – 

målgrupp” på sidan 3. 

 

Rådet betonar angående stadens mål nummer 2, ”Alla ska 

kunna få information och kommunicera utifrån sina 

förutsättningar” på sidan 5 att det också måste vara möjligt att 

få information från papper. Rådet påpekar att inte alla har 

tillgång till dator eller kunskap/förmåga att använda IT och 

tjänster baserade på IT. 

 

 Ovanstående synpunkter vidarebefordras till aktuell 

handläggare vid stadsbyggnadskontoret, Berit Göransson. 

 

 
           

§ 10 Rapporter/Remisser 

  

 Inga rapporter redovisas 

 

 

 

§ 11 Övriga frågor 

 

Rådet beslutar att flytta rådets planerade möte den 11 januari 

2011 till den 25 januari 2011. 
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§ 12 Kvarvarande obesvarade frågor   

 

 Rådet uppdaterar sin Bevakningslista enligt följande:  

 

Punkt 19 – Undersöka konsekvenserna av laddningsplatser 

för elbilar ur aspekterna brandsäkerhet och elektromagnetiska 

fält. Sekretariatet sätts som ansvarig tillsammans med rådet 

och uppdras undersöka vem som anger var stationerna ska 

finnas. 

 

 

 

 Följande punkt utgår från Bevakningslistan: 

 

Punkt 21 – Primus 1 m.m. i stadsdelen Lilla Essingen. 

 

 

 

Följande nya punkter förs upp på Bevakningslistan: 

 

 Inger Svedmyr utformar en lista över aspekter rörande 

elöverkänslighet som är viktiga att rådet bevakar den 

kommande mandatperioden, i avsaknad av representant från 

elöverkänsligas förening. 

 

 Rådet vill ha en föredragning om hur kompletterande 

numrering av nybyggda fastigheter görs. 

 

 

 

 

Mötet avslutas kl. 16.30 

  

 

Vid protokollet 

 

 

Ingrid Mårtenson 
 

 


